



## ECTA Vice President

Michael Strauß

E-Mail: [vice-president@ecta.de](mailto:vice-president@ecta.de)

### Start of the season

This time, a report from ECTA Vice President Michael Strauß, as President Michael Franz currently has poor health.

He is already feeling better under the circumstances, and we wish him a good, fast and full recovery.

The season has now begun for many clubs, and successful advertising campaigns with "Open Houses" have attracted enough interested parties for the beginner courses.

With the upcoming or even ongoing beginner classes, it is important that everyone in the club gets involved in order to train those interested well, make the hobby appealing to them, and, above all, integrate them into club life.

This is an enormous task and can only be achieved if everyone is equally committed to it.

ECTA wishes you all the best of luck, every success, and a great increase in membership numbers.

### Saisonstart

Dieses Mal ein Bericht vom ECTA Vize-Präsident Michael Strauß, da der Präsident Michael Franz derzeit gesundheitlich sehr eingeschränkt ist.

Es geht ihm den Umständen entsprechend schon besser und wir wünschen ihm eine gute, rasche und vollständige Genesung.

Bei vielen Vereinen hat mittlerweile die Saison begonnen und erfolgreiche Werbungen mit einem „Tag der offenen Tür“ (Open House) haben genügend Interessenten für die Anfängerkurse gebracht.

Bei den anstehenden oder gar laufenden Anfängerkursen ist es wichtig, dass sich alle im Verein einbringen, um die Interessenten gut auszubilden, ihnen das Hobby „schmackhaft“ zu machen und vor allem in das Vereinsleben mit einzubinden.

Eine enorme Aufgabe und nur zu schaffen, wenn sich alle gleichermaßen dafür einsetzen.

ECTA wünscht Euch allen eine „glückliche Hand“, viel Erfolg und einen guten Zuwachs der Mitgliederzahlen.

